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Z Á P I S  
z veřejného zasedání zastupitelstva obce Kunratice konaného v pátek 

22. 02. 2013 od 18:00 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice 

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce 
 

Přítomni: Milan Götz, Luděk Pažout, Miroslav Liška, Miloslav Götz, Milan Franc, Ing. Jiří Kříž, Mgr. Jana 
Runkasová, Miroslava Mervová, František Vrátný 

Nepřítomni:  

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné. 

Určení ověřovatelů zápisu: Ověřovateli zápisu jsou určeni pan Milan Franc a pan Miroslav Liška. 

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Luftová 

 

Návrh programu a jeho schválení: 

1. Schvalování rozpočtu obce na rok 2013 

2. Liberecký kraj – smlouva o spolupráci při zajištění dopravní obslužnosti 

3. Město Frýdlant – dodatek k dohodě (neinvestiční náklady za dojíždějící žáky) 

4. SŽDC – smlouva na zřízení věcného břemena (drážní propust u Vísky) 

5. Krajská vědecká knihovna Liberec – dodatek č. 5 k rámcové smlouvě 

6. Žádosti občanů o koupi pozemků v majetku obce (oplocené zahrady) 

7. Městské lesy Liberec – smlouva o dílo (zajištění lesnických činností v obecních lesích) 

8. Autoklub Hrádek n. Nisou – Žádost o souhlas s pořádáním Rally LH 2013 

9. Miroslava Luftová a Roman Pospíchal – žádost o pronájem obecního bytu 

10. Rozpočtová opatření 2013 

 Kontrola rozpočtových opatření z konce roku 2012 

11. Různé: 

 směrnice č. 1/2013 o provozování soukromého vozidla k plnění pracovních úkolů pro rok 2013 

 členské příspěvky Mikroregionu Frýdlantsko, Euroregionu Nisa a MASiF 

 inventarizace majetku obce 

 jmenování velitele jednotky požární ochrany obce 

 územní plán obce 

 OSA – licenční smlouva – veřejný rozhlas 

 Pavel Koščo – souhlas s napojením na místní komunikaci 

 Plavecký výcvik pro žáky naší ZŠ 

12. Diskuse 

 

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat. 

  

 
 

http://www.obeckunratice./


Starosta informoval o provedené kontrole směny pozemku s mysliveckým sdružením, kterou požadoval p. Vrátný. 
Kontrolní výbor kontrolou nezjistil pochybení ze strany obce. Směna byla několikrát odsouhlasena zastupitelstvem 
obce a záměr byl podle zákona zveřejněn. Geometrický plán, který oddělil směňovaný pozemek, byl odsouhlasen 
stavebním výborem zastupitelstva a byl schválen odborem územního plánování MěÚ Frýdlant i katastrálním úřadem 
– to je k námitce změny druhu pozemku. Obec obdržela znalecký posudek od odhadce, který si nechalo zpracovat 
myslivecké sdružení kvůli dani z převodu nemovitosti. Tento posudek vyčíslil cenu směňovaných pozemků. Pozemek, 
který obec směnila mysliveckému sdružení má cenu 1.540,- Kč a pozemek, který obec získala, byl oceněn na 1.600,- 
Kč. Obec získala pozemek s větší hodnotou – to je k otázce: Kdo a jaký měl ze směny prospěch? 
p. Vrátný- žádal jsem, aby kontrolu provedl i finanční výbor? 
Ing. Kříž- je k dispozici znalecký posudek – nemáme co kontrolovat. 
Zastupitelstvo obce vzalo informace o kontrole směny na vědomí. 
 

K bodu programu č. 1 – Schvalování rozpočtu obce na rok 2013: 
Starosta informoval o průběhu přípravy návrhu rozpočtu. Rozpočet byl zveřejněn na úřední desce od 4. 2. 2013 do 20. 
2. 2013. Zastupitelstvo obce se sešlo k návrhu rozpočtu na pracovní schůzce, kde byly prodiskutovány priority, kterým 
se chce obec v roce 2013 věnovat. K dnešnímu dni jsme neobdrželi žádnou připomínku ani námitku. Rozpočet je 
navržen jako vyrovnaný, ale není zde zohledněno, zdali bude obec letos půjčovat finanční prostředky z fondu rozvoje 
bydlení. Pokud budeme půjčovat, měli bychom schválit schodkový rozpočet. Schodek bude pokrytý finančními 
prostředky z účtu fondu rozvoje bydlení, který je na toto zřízen. 
Ing. Kříž - plánují se vyšší příjmy - proč se snížil rozpočet ZŠ proti loňskému roku. 
Starosta – rozpočet na školu neobsahuje příspěvek od státu, který je od letoška součástí rozpočtového určení daní. 
Příspěvek na hospodaření je stejný jako loni. 
Ing. Kříž – budou vždycky prostředky pro horší časy? 
p. Pažout - my jim dáváme pořád stejně, pokud bude problém - přidáme 
Starosta – cílem není vytvářet ve škole přebytek, protože potom vám bude vadit schvalování rezervního fondu, jako 
v roce 2011. S paní ředitelkou byl návrh rozpočtu projednán a bylo domluveno, co je letos potřebné udělat. Je potřeba 
zakoupit škrabku na brambory a napravit závady, které našla hygiena (poškozená podlaha). 
Ing. Kříž- Měli by se vytvořit volné prostředky 
p. Vrátný- Je potřeba odstranit závady- hygiena 20-30.000,- Kč- peníze jim začnou chybět, budou se muset ušetřit? 
Starosta- rozpočet je plán a můžeme jej dle potřeby měnit rozpočtovým opatřením, může dojít k situaci, kdy budeme 
muset zapojit i peníze na účtu. Některé věci nelze předvídat. 
Ing. Kříž- Když udělá škola ztrátu 10.000- dáme jim to? Buďme připraveni, že jim ty peníze dáme.  
Starosta- v roce 2011 jsme diskutovali, že za rok 2010 byli v plusu 100.000,- Kč- usnesli jsme se, že se vytvoří fond, 
ztráta z roku 2011 byla v roce 2012 pokryta z rezervního fondu. 
Ing. Kříž- škola si může koupit jen za to, co mají přiděleno, mají limit, nemůžou si koupit, co potřebují. 
pí. Runkasová- Mluvíte o něčem konkrétně? Tady je základní škola vybavena lépe než ve Frýdlantu. 
Starosta- komunikujeme se školou i se školkou- je-li něco potřeba, tak se to prostě koupí. 
p. Vrátný- v loňském roce náklady na lesy 22 tisíc, letos 35 tisíc a příjmy jsou 30 tisíc, najímáme na hospodaření v 
lesích, čeho se to bude týkat? Těžba? 
Starosta- Městské lesy Liberec budou pro nás vykonávat lesnickou činnost a především shánět odbyt na dřevo, v 
současnosti pro nás shánějí odbyt na dřevo ze zeleného údolí. Návrh obsahuje příspěvek mysliveckému sdružení- loni 
se dávalo 5 tisíc, letos je navrženo 8 tisíc na činnost. 
Ing. Kříž- Kolik za to chtějí? 
Starosta- mají 12 % z ceny prodaného dřeva, je tam ceník na prováděné práce, lesní hospodaření bylo v minulosti 
zanedbáváno- nebyl splněn minulý desetiletý plán, teď je nový a ten je potřeba splnit. Vycházíme ze zkušeností 
v Raspenavě, kde na lesích prodělávali a teď jsou v plusu. Budeme o tom ještě jednat v bodě 7. 
p. Miloslav Götz- starají se o dotace za prořezávky, pomohou nám se žádostmi o dotaci. 
p. Vrátný- V současné době se kácet vyplatí, Cena je o 600 Kč vyšší, správná doba na těžbu, vysázet, les roste 100 let, 
zisk na 100 let. 
Miloslav Götz- plán je 10-letý, nejde vytěžit několik hektarů lesa. 
p. Vrátný- byla poptána jiná firma? 
Starosta- ne nebyla, dali jsme na zkušenost z Raspenavy – spolupráce je na zkoušku na jeden rok. 
p. Vrátný- co to je ochrana obyvatel? 
Starosta- obce a kraje mají povinnost od ledna 2012 vytvářet v rozpočtu rezervní fond, kdyby se něco stalo, abychom 
byli schopni likvidovat škody, není určený základ.  
p. Vrátný- požární ochrana- nárůst na 115 tisíc. Proč? 



Starosta- navýšení rozpočtu souvisí s potřebou oprav hasičské zbrojnice a věže- fasáda, věž, střecha. Potřebujeme 
nakoupit i nějakou výzbroj, ale chceme využít dotace z kraje. 
p. Vrátný- v roce 2012 výdaje na dojíždějící žáky obcím 253 tisíc letos 34 tisíc 
Starosta- loni byli náklady na žáky 125 tisíc, rozdíl 128 tisíc je dotace, kterou obdržela škola na vyčleněné žáky, kde je 
účtování stejné jako na dojíždějící žáky, letos vycházíme z dodatku, kdy naposledy zaplatíme na žáky za rok 2012. 
p. Vrátný- kvůli půjčkám z fondu rozvoje bydlení bude schodkový rozpočet, měli bychom schvalovat vyrovnaný 
rozpočet. 
Ing. Kříž- Kam splátky vracíme?  
Starosta- Na účet 
Ing. Kříž- měli bychom vytvářet zdroje, likvidujeme zdroje  
p. Pažout- vezmeme peníze z účtu a půjčíme je lidem, letos nám to nevrátí, tudíž jsme ve schodku 
Ing. Kříž- peníze čundráme na něco jiného 
p. Pažout- lidem půjčujeme a lidé nám to vrací s úrokem- jsme v plusu, ale až za pár let. 
p. Vrátný- dávám protinávrh rozpočtu – chci ponížit ostatní výdaje o 300 tisíc a přesunout je na půjčky, aby byl 
vyrovnaný rozpočet. 
Ing. Kříž- věřím tomu, co je na účtu. Jsme schopný něco vyškrtat? 
Starosta- v předloženém návrhu neumím volné peníze najít. Nechám na vás vyškrtání a sehnání finančních prostředků  
p. Pažout- ušetřilo se v loňském roce 
Starosta- ušetřilo se cca 124 tisíc 
Ing. Kříž- je schodek přes 150 tisíc  
p. Liška- půjčilo se půl milionu, proto je schodek. 
p. Vrátný- lze aby byl do příštího zastupitelstva upraven rozpočet 
p. Liška- dejme hlasovat, protože není vůbec jasné, jestli budeme vůbec něco upravovat. 
 
Nejprve se hlasuje o protinávrhu pana Vrátného pod číslem 1a/2013 
 

usnesení č. 1a/2013 ZO po projednání schvaluje rozpočet obce Kunratice na rok 2013 jako vyrovnaný v celkové 
výši - příjmy: 4.690.200,- Kč a výdaje: 4.690.200,- Kč. Seškrtat ostatní výdaje a vytvořit 
prostředky pro poskytování půjček ve výši 300 tisíc Kč. Rozpis rozpočtu je přílohou zápisu. 

 

Hlasovalo: 9 Pro: 2 Proti: 5 Zdržel se: 2 Usnesení nebylo přijato. 

Proti byli Milan Götz, L. Pažout, M. Liška, Miloslav Götz, M. Franc Zdrželi se J. Runkasová, M. Mervová 

 
usnesení č. 1/2013 
 

ZO po projednání schvaluje rozpočet obce Kunratice na rok 2013 jako schodkový v celkové 
výši - příjmy: 4.690.200,- Kč a výdaje: 4.990.200,- Kč. Schodek ve výši 300.000,- Kč bude 
pokrytý z účtu Fondu rozvoje bydlení. Rozpis rozpočtu je přílohou zápisu. 

 

Hlasovalo: 9 Pro: 6 Proti: 2 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato. 

Proti byli F. Vrátný, J. Kříž Zdržela se M.  Mervová 

 
K bodu programu č. 2 – Liberecký kraj – smlouva o spolupráci při zajištění dopravní obslužnosti: 
Jedná se o každoroční záležitost, kdy se obce podílejí na dopravní obslužnosti s krajem. Příspěvek vychází z částky 90,- 
Kč za obyvatele. Letos je to pro nás 35.640,- Kč 
 
 

usnesení č. 2/2013 ZO po projednání schvaluje uzavření smlouvy o spolupráci při zajištění dopravní 
obslužnosti Libereckého kraje pro rok 2013 č. OLP/3405/2012 s Libereckým krajem a 
pověřuje starostu obce k jejímu podpisu. 

 

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 
K bodu programu č. 3 – Město Frýdlant – dodatek k dohodě (neinvestiční náklady za dojíždějící žáky) : 
Neinvestiční náklady za dojíždějící žáky jsou za rok 2012 ve výši 34.304,- Kč, což je 2.816,- na žáka. V loňském roce 
dojíždělo do Frýdlantu celkem 15 žáků, z toho jsou počítáni 3 žáci na 6 měsíců a 2 žáci na 3 měsíce. Tyto náklady 
platíme naposledy, protože od 1. 1. 2013 jsou neinvestiční náklady za žáky součástí rozpočtového určení daní. 
 
 
 
 
 



usnesení č. 3/2013 ZO po projednání schvaluje dodatek pro rok 2012 k dohodě o zajištění podmínek plnění 
povinné školní docházky dětí a o úhradě neinvestičních nákladů podle § 178 odst. 6 a 7 
zákona č. 561/2004 Sb. (školský zákon) a vyúčtováním NIN za 11 měsíců roku 2012. 

 

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 
K bodu programu č. 4 – SŽDC – smlouva na zřízení věcného břemena (drážní propust u Vísky): 
Věcné břemeno se vztahuje k přestavbě drážního mostku – propusti na trati Frýdlant – Černousy, kde nová stavba 
zasahuje na obecní pozemek. Velikost věcného břemena je 6m2 a cena je 100,- Kč za m2. Drážní propust je hotova a 
schválena pro provoz a je potřeba navázat na smlouvu o budoucí smlouvě na zřízení věcného břemena, kterou máme 
se Správou železniční dopravní cesty uzavřenou. Obec dostane 600,- Kč. 
 

usnesení č. 4/2013 ZO po projednání schvaluje uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene č. VBO 
640 011 140 13 se Správou železniční dopravní cesty, státní organizací, se sídlem Dlážděná 
1003/7, 110 00 Praha 1 – Nové Město a pověřuje starostu k jejímu podpisu a k podpisu 
návrhu na vklad. 

 

Hlasovalo: 9 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato. 

Proti byl Zdržel se F. Vrátný 

 
K bodu programu č. 5 – Krajská vědecká knihovna Liberec – dodatek č. 5 k rámcové smlouvě: 
Dodatek je k rámcové smlouvě, kterou máme s Krajskou vědeckou knihovnou Liberec uzavřenou. Jedná se o nákup a 
zpracování knih a pro letošek je v rozpočtu na tuto službu schválena částka 3.000,- Kč. 
 

usnesení č. 5/2013 ZO po projednání schvaluje dodatek č. 5 pro kalendářní rok 2013 k Rámcové smlouvě o 
nákupu a zpracování knih uzavřené s Krajskou vědeckou knihovnou Liberec a pověřuje 
starostu k jeho podpisu. 

 

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 
K bodu programu č. 6 – Žádosti občanů o koupi pozemků v majetku obce (oplocené zahrady): 
Ing. Kříž- prověřoval někdo jakým způsobem jsme pozemky nabyli a jestli v nabývací smlouvě nejsou nějaké klausule, 
kdy je obec může a nemůže prodat? Nejsou některé pozemky dotčeny stavbou-kanalizace. 
Starosta- zatím jsme se tímto nezabývali, ale prověříme to. Jeden pozemek by mohl být dotčen výstavbou kanalizace, i 
když si myslím, že kanalizaci, tak jak je navržená teď v nejbližší době nepostavíme, protože náklady jsou 26 milionů.  
Ing. kříž může se stát, že dostaneme peníze. 
Starosta- dotčený pozemek u Lišků- bychom byly schopni ošetřit věcným břemenem, prověřovalo se několikrát, za 
dílnou je přečerpávající stanice, vymezení věcného břemene můžeme ještě provézt 
Ing. Kříž- je potřeba s tím počítat, aby nedošlo k problému. 
Starosta- souhlasíme s tím a prověříme to ještě jednou ve spolupráci se stavebním výborem. 
Ing. Kříž- Půjde to na úřední desku, může se přihlásit kdokoliv? 
Starosta- ano, na úřední desku to půjde v každém případě a o prodeji rozhoduje zastupitelstvo obce. 
p. Pažout- smlouva se bude schvalovat také na zasedání zastupitelstva. 
p. Vrátný- Cena 20 Kč/m2  je směšná, v ceně pozemku vznikne rozdíl více, jak  12 tisíc, kterým zvýhodníte jednotlivého 
žadatele. Jak vyrovnáte ostatní občany obce, když zvýhodníte žadatele. 
Starosta- cena byla schválena zastupiteli, jednáme o užívaných pozemcích. 
Miloslav Götz- Františku, vy jste kupovali teď nedávno pozemky podle odhadu, za kolik? 
p. Vrátný- nevím, vím celou sumu 
Miloslav Götz- tak nám to může říct pan Kříž? 
Ing. Kříž- kupovali jsme za domluvenou cenu a je to obchodní tajemství, bavíme se o něčem jiném, my jsme to koupili 
jako právnická osoba, když zkrachujeme, tak o pozemky přijdeme. Tady se bavíme o státním majetku a penězích. 
p. Vrátný- koupili jsme to za vyšší cenu 
p. Pažout- prodáváme pozemky za dohodnutou cenu 
Ing. Kříž- neříkejte, že jsme se domluvili. Vy jste ji odhlasovali 
Miloslav Götz- pan Kříž hovoří o tom, že důchodcům bychom měli přidat 500,- Kč na uhlí, to nejsou státní peníze? 
Ing. Kříž- jsou, můžeme je použít, jsou tu lidé na hranici bídy, jsou to starší lidé, mám sociální cítění. 
Starosta- abychom to uzavřeli - zjistíme způsob nabití pozemků a případné využití pozemků pro stavby. 
p. Liška- myslím, že dojde k návrhu oddělení kousku, kde má stát přečerpávací stanice kanalizace.  
Starosta- budeme jednat se žadatelem. 
 



usnesení č. 6/2013 ZO po projednání schvaluje záměr prodeje pozemků p.p.č. 17/3, st.p.č. 235, p.p.č. 741/2, 
st.p.č. 236, p.p.č. 741/1, st.p.č. 237, p.p.č. 741/5, p.p.č. 721/2, p.p.č. 721/6, p.p.č. 573/7 
vzniklý oddělením dle GP č. 336-1009/2013, p.p.č. 62/1, p.p.č. 1331, p.p.č. 79/5 vzniklý 
oddělením dle GP č. 338-1011/2013, p.p.č. 413/4 vzniklý oddělením dle GP č. 303-
1025/2012, p.p.č. 99/1 dle pravidel schválených usnesením č. 73/2012 dne 14. 12. 2012 a 
ukládá starostovi obce zveřejnit záměr dle zákona. 

 

Hlasovalo: 9 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 2 Usnesení bylo přijato. 

 Zdrželi se F. Vrátný, J. Kříž 

 
Čas 19:24 – odešel Ing. Jiří Kříž – od této chvíle hlasuje 8 zastupitelů. 

 
K bodu programu č. 7 – Městské lesy Liberec – smlouva o dílo (zajištění lesnických činností v obecních lesích): 
p. Pažout- kolik budeme firmě platit? 
Starosta- smlouva obsahuje ceník, těžba dříví, sadby, atd. 
p. Vrátný- těžba včetně úklidu? 
Starosta- ano, najímají si lidi, kteří ručí i za úklid, kdyby nastal problém, tak ten člověk, který práci provádí, končí a u 
nich si nezařeže. Městské lesy mají odborníky a jejich práce je aby les plnil funkci lesa. 
p. Vrátný- 12 % se mi zdá dost 
Starosta- je to pro ně motivace, aby to pro nás prodali co nejdráž. 
p. Vrátný- budou dělat podle hospodářského plánu? 
Starosta- odborným hospodářem zůstává pan Hejl, který určí plán na rok a my budeme korigovat jeho plnění. 
p. Vrátný- na čí účet budou probíhat platby? 
Starosta- na náš, obec bude fakturovat, podle jejich smluvních podmínek 
p. Liška- Seženou kupce a oni zaplatí nám a městské lesy nám dají fakturu za provedenou práci. 
Starosta- ano. 
 

usnesení č. 7/2013 ZO po projednání schvaluje uzavření smlouvy o dílo na provedení lesnických činností 
v roce 2013 s dodavatelem Městské lesy Liberec, p.o., se sídlem Masarykova 1347/31 460 
01 Liberec a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu. 

 

Hlasovalo: 8 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato. 

 Zdržel se F. Vrátný 

 
K bodu programu č. 8 – Autoklub Hrádek n. Nisou – Žádost o souhlas s pořádáním Rally LH 2013: 
Autoklub Hrádek nad Nisou vzal zpět svou žádost o souhlas s pořádáním Rally Lužické hory 2013. Důvodem je, že 
nedostali povolení od Lesů ČR, aby se jela rychlostní zkouška lesem. Informaci bereme pouze na vědomí. 
 

ZO po projednání bere informaci na vědomí. 
 
K bodu programu č. 9 – Miroslava Luftová a Roman Pospíchal – žádost o pronájem obecního bytu: 
Obdrželi jsme žádost o pronájem bytu od žadatelů Miroslavy Luftové a Romana Pospíchala, kteří by chtěli byt do 
pronájmu od 1. srpna 2013. Současně žádají i o pronájem garáže. 
Starosta- v současnosti je byt neobyvatelný, žádost vezmeme na vědomí a měli bychom se usnést, že uvedeme byt do 
obyvatelného stavu. Teprve potom můžeme rozhodovat o pronájmu. 
p. Vrátný- zastupitelstvo v minulosti přijmulo usnesení, že byt je pro potřebu školy. 
Starosta- žadatelé se budou zastávat funkci školníka. 
p. Vrátný- když se vystěhoval poslední nájemce, bylo rozhodnuto, že bude využíván jako družina. 
Starosta- družina je naproti, v bytě je pouze trampolína, bez které by mohla družina přežít. 
ZO po projednání bere na vědomí žádost o pronájem obecního bytu v budově základní školy č.p. 124 podanou 
žadateli Miroslavou Luftovou a Romanem Pospíchalem. 
 

usnesení č. 8/2013 ZO po projednání rozhodlo o uvedení bytu do obyvatelného stavu a ruší usnesení o zřízení 
družiny v tomto bytě. 

 

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 
 
 
 



K bodu programu č. 10 – Rozpočtová opatření 2013 a kontrola rozpočtových opatření z konce roku 2012: 
Rozpočtová opatření pro rok 2013 se týkají účelové dotace na volby prezidenta a opět pracovníků VPP. Kontrola RO z 
r. 2012 opět pracovníci VPP, vnitřní úprava rozpočtu ve výši 327.532,- Kč a vratka z voleb do zastupitelstva kraje.  
p. Vrátný- zdržím se, neměl jsem dostatek času to prozkoumat. Příště posílat dříve. 
 
Rozpočtová opatření z roku 2012 bere ZO na vědomí. 
 

usnesení č. 9/2013 ZO po projednání schvaluje rozpočtová opatření dle přílohy č. 1/2013 a bere na vědomí 
rozpočtová opatření dle přílohy č. 8/2012 provedená od 14. 12. 2012 do 31. 12. 2012. 
Rozpočtová opatření jsou přílohami zápisu. 

 

Hlasovalo: 8 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato. 

 Zdržel se F. Vrátný 

 
K bodu programu různé – směrnice 1/2013 o provozování soukromého vozidla k plnění pracovních úkolů pro rok 
2013: 
Sazba je pro rok 2013 stejná – je pouze jiná vyhláška, podle níž se sazba počítá. Je ve výši 6 Kč/km 
Miloslav Götz- měli bychom začít přemýšlet, aby se koupilo služební auto, Fabie nestojí svět, auto bychom mohli 
koupit. 
p. Runkasová- ostatní obce mají služební auta? 
Miloslav Götz-  v okolí služební auta mají, nepotřebujeme nové auto,  
p. Liška- užitkový vůz, na leasing – nejsou to velké peníze 
Starosta- pro letošek to není v rozpočtu. 
 

usnesení č. 10/2013 ZO po projednání schvaluje směrnici č. 1/2013 o provozování soukromého vozidla k plnění 
pracovních úkolů pro rok 2013. 

 

Hlasovalo: 8 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato. 

 Zdržel se F. Vrátný 

 
K bodu programu různé – členské příspěvky Mikroregion Frýdlantsko, Euroregion Nisa a MASiF: 
Dobrovolný svazek obcí Mikroregion Frýdlantsko – členský příspěvek 11,-Kč/obyvatelé – celkem pro rok 2013 je 
4.334,- Kč, mimořádné příspěvek je na projekt rozhlasy – TI – 21.300,- Kč. Je potřeba koordinace projektu v celém 
území a to nám zabezpečí technický dozor. Další mimořádný příspěvek se týká žádosti o dotaci na studii na 
protipovodňová opatření – 1.970,- Kč 
p. Liška- Nedělá to povodí?  
Starosta- ne nedělá, to je pouze správce toku – ochranná opatření je na obcích 
p. Liška- byla možnost aby to bylo z dotace? 
p. Vrátný- je to dost peněz? Máme to v rozpočtu? 
Starosta- technický dozor je za naše a ano máme na to, rozpočet s těmito příspěvky již počítá. 
p. Liška- v každý vesnici jsou náklady na rozhlas jiný, jsou to  procenta na projekt nebo je to paušální částka na 
každého? Neplatíme paušálem někomu? 
p. Vrátný- náklad není malý 
Starosta- rozhlas vychází poměrem z realizované části, někteří neplatí tolik, protože již mají nový rozhlas a projekt u 
nich počítá třeba pouze s hladinoměry. A naopak tam, kde se dělá celý nový rozhlas, se platí více. Za 21.300,- Kč 
získáme vlastně celý nový rozhlas. Mimořádný příspěvek na studii protipovodňových opatření je počítám 5,- Kč na 
obyvatele. 
p. Vrátný- je smlouva taková, že bude technický dozor kopat za obce nebo dodavatele? 
Starosta- za obce, my jsme si je najali 
p. Pažout- do kdy bude rozhlas hotov? 
Starosta- teď se připravuje výběrové řízení, realizace proběhne do konce roku 
p. Vrátný- ke studii- dokáže povodí říct, že je potřeba prohloubit koryta řek? 
Starosta- povodí nesmí prohlubovat koryto, odstraňují pouze náplavky 
Členský příspěvek pro Euroregion Nisa je pro letošek – 1.980,- Kč a vychází z částky 5,- Kč/obyvatele 
Mimořádný příspěvek pro Místní akční skupinu Frýdlantsko je pro zajištění chodu kanceláře po dobu bez příjmů ze 
SZIF. Kancelář potřebuje cca 250 tisíc na rok. Jedná se o přechodné období dvou let. V minulosti jsme díky MASiF 
získali dotaci na traktůrek a výměnu oken ve škole a herní prvky ve školce. Řádný členský příspěvek je 1.000,- Kč. 
Navrženo je 10 tisíc jako mimořádný příspěvek. 
p. Vrátný seznámil zastupitele s problematikou financování místních akčních skupin. 



 

usnesení č. 11/2013 ZO po projednání schvaluje členský příspěvek v Mikroregionu Frýdlantsko na rok 2013 ve 
výši 4.334,- Kč, mimořádný příspěvek na rok 2013 – Rozhlasy – inženýrská činnost ve výši 
21.300,- Kč a mimořádný příspěvek ve výši 1.970,- Kč – projekt VRV – protipovodňová 
opatření v Mikroregionu Frýdlantsko. 

 

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 
usnesení č. 12/2013 ZO po projednání schvaluje členský příspěvek v Euroregionu Nisa pro rok 2013 ve výši 

1.980,- Kč. 
 

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 
usnesení č. 13/2013 ZO po projednání schvaluje mimořádný příspěvek Místní akční skupině Frýdlantsko ve výši 

10.000,- Kč. 
 

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 
K bodu programu různé – Inventarizace majetku obce: 
p. Pažout- seznámil zastupitelé s inventárními zápisy a informacemi z inventur. 
p. Vrátný- kniha Frýdlantsko se odepisuje? 
p. Liška- knížka, která byla v knihovně byla označena jinak než měla a ta co měla být na obci, tak chybí. Na obci byly 
dvě.  Je to již déle, mělo se za to, že je ve školce, ale tam mají svoji. Na obci zůstává i nadále jedna. 
p. Pažout- stále řešíme problém s identifikací vodojemu. 
p. Vrátný- vodojem- jedna část je Dětřichova, jsou tam dvě nádrže 
p. Pažout- nemáme dokumentaci a na městě ani na vodárně nebylo nic nalezeno. 
p. Vrátný- vodojem stavěl statek, ten to předal městu a po rozdělení to město dalo nám. 
p. Pažout- musí být nějaké záznamy, které my nemáme 
 

usnesení č. 14/2013 ZO po projednání bere na vědomí informace o inventarizaci majetku, schvaluje 
inventarizační zápis a návrhy na vyřazení majetku. Zároveň stanoví likvidační komisi ve 
složení Miloslav Götz, Kateřina Kutílková a Božena Smržová. 

 

Hlasovalo: 8 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato. 

 Zdržel se F. Vrátný 

 
K bodu programu různé – Jmenování velitele jednotky požární ochrany obce: 
Starosta- odstoupil jsem z funkce velitele jednotky a se souhlasem Hasičského záchranného sboru Libereckého kraje 
jmenuji velitelem jednotky Martina Götze, který je v současnosti zaměstnán jako hasič z povolání na stanici v 
Raspenavě. 
Starosta- seznámil se zastupitele se souhlasem HZS LK. Nový velitel bude jmenován s účinností od 1. 3. 2013.  
 

usnesení č. 15/2013 ZO po projednání bere na vědomí informaci o odstoupení pana Milana Götze z funkce 
velitele jednotky požární ochrany obce a ukládá starostovi obce jmenovat do funkce 
velitele JSDHO pana Martina Götze, bytem Kunratice 58, 464 01 Frýdlant s účinností od 1. 
března 2013.  

 

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 
K bodu programu různé – územní plán obce: 
Starosta-seznámil zastupitele s informacemi o přípravě pořízení územního plánu. 
p. Vrátný- my jsme pořizovali 2 dokumentace- 200 000, urbanistickou studii a územní plán obce. 
p. Liška- ano jsou v inventurách vedeny, dohromady asi 400 tisíc 
Starosta-chtěli bychom využít nějaké dotace, ale mění se způsob financování dotování územních plánů, nevíme 
podrobnosti. Budeme částečně vycházet z veřejné debaty – cyklostezka na úzkokolejce nebo přes Hartu, apod. 
Budeme zjišťovat potřebné změny oproti současnému ÚP mezi občany. Dozoruje krajský úřad a budeme 
spolupracovat s úřadem ve Frýdlantu. Pořizovatelem bude právě MěÚ Frýdlant – odbor územního plánování. 
 
 
 
 



usnesení č. 16/2013 ZO po projednání schvaluje pořízení nového územního plánu obce, schvaluje jako 
pořizovatele územního plánu obce Městský úřad Frýdlant a pověřuje starostu obce jako 
určeného zastupitele ke komunikaci s pořizovatelem ÚPO. 

 

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 
K bodu programu různé – OSA – licenční smlouva – veřejný rozhlas: 
Smlouva se uzavírá s Ochranným svazem autorským, abychom mohli hrát písničky ve veřejném rozhlase. 
 
 

usnesení č. 17/2013 ZO po projednání schvaluje uzavření licenční smlouvy o veřejném provozování hudebních 
děl č. VP_2013_20343 s Ochranným svazem autorským, se sídlem Čs. armády 786/20, 
16056 Praha 6 a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu. 

 

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 
K bodu programu různé – Pavel Koščo – souhlas s napojením na místní komunikaci: 
Stavebník bude potřebovat náš souhlas při jednání se stavebním úřadem. 
 
 

usnesení č. 18/2013 ZO po projednání souhlasí výstavbou novostavby RD na pozemcích p.p.č. 566/10 a 633/8 
v k.ú. Kunratice u Frýdlantu a s napojením na místní komunikaci 5c a s připojením na 
veřejný vodovod v majetku obce a pověřuje starostu obce k součinnosti se stavebníkem 
Pavlem Koščou. 

 

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 
K bodu programu různé – Plavecký výcvik pro žáky naší ZŠ: 
Smlouva je s relaxačním centrem v Novém Městě pod Smrkem. Obec zajišťuje plavecký výcvik. 
pí. Runkasová-kolik je žáků? 
Starosta- jedná se o celou školu, takže 18 
pí. Runkasová- kolik lekcí?  
Starosta- lekcí je 10 po dvou hodinách 
 

usnesení č. 19/2013 ZO po projednání schvaluje uzavření smlouvy na plavecký výcvik se Sportovním a 
relaxačním centrem, p.o., se sídlem Ludvíkovská 38, 463 65 Nové Město a pověřuje 
starostu obce k jejímu podpisu. 

 

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

  
Diskuse: 

 Starosta – Zaměstnávání VPP od úřadu práce – Jsou problémy s opakovaným zaměstnáváním. P. Götz 
neumožní ho zaměstnat, po dobu 3 let. Buď ho může zaměstnat škola nebo přes mikroregion Frýdlantsko. 
Nejlepší řešení se zatím jeví přes Mikroregion. Pavel má na starosti traktůrek a je problém mezi nabízenými 
klienty ÚP najít náhradu. 

p. Liška- zjistit podmínky, co je pro nás výhodnější? Příspěvek pro školu nebo Mikroregion. 
p. Pažout- zjistíme, co je nejvýhodnější 
p. Vrátný- Mikroregion nemůže říct více než je příspěvek, rozdíl bychom dopláceli my 
p. Vrátný- do kdy to musí být vyřešené? 
Starosta- do konce měsíce.  
p. Pažout- naberou se zpětně od 1. března? Kdo bude uklízet sníh? 
Starosta- buď já, nebo seženeme někoho na dohodu 
Miloslav Götz- může si vydělat na dohodu člověk na úřadu práce? 
Starosta- ten kdo pobírá podporu tak ne, musel by pobírání přerušit. 

 p. Pažout-Jak to vypadá s památníkem? Jsme schopni doplatit rozdíl? 

Starosta- podařilo se nám sehnat více jak tři čtvrtiny potřebné částky na repliky desky a kříže, zbytek se pokusím ještě 

sehnat u firem. V případě, že by se to nepovedlo, museli bychom se dohodnout o dofinancování (cca 20 tisíc) 

 p. Pažout- zabýváme se myšlenkou na vybudování víceúčelového hřiště v areálu družiny. Prosím zastupitele, 

aby si tuto myšlenku nechali projít hlavou, zdali bychom ji realizovali. 



 p. Novák- Holanďan, stojí tam pořád auta a večer je tam hrozný rachot 

Starosta- zkusím věc projednat s provozovatelem, v případě neúspěchu se obrátíme a stavební úřad a další orgány, 

které nám mohou být v této záležitosti nápomocny. 

 

Závěr:  Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 21:00 hodin. 
Přílohy: Prezenční listiny 

Rozpis rozpočtu obce na r. 2013 
Rozpočtové opatření dle příloh č. 1/2013 a č. 8/2012 
 

Zapsala: Miroslava Luftová Zápis ověřili: Milan Franc  ……………………………………………… 

V Kunraticích dne 28. února 2013 
Miroslav Liška ……………………………………………… 

 
 
 
 

Luděk Pažout 
místostarosta 

 
 
 

Milan Götz 
starosta 

 


